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          Данная работа посвящена изучению истории и перспективы сотрудничества Туркменистана и России. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Завоевание Туркменистан Российской империи; 2. Года зависимости Туркменистана от России; 3. Туркменистан во время революции и гражданских воин; 4. НЭП. Создание Туркменского ССР; 5. ТССР в послевоенные годы; 6. Рассмотрение Культурную жизнь ТССР; 7. Изучение путь политического изоляционизма Туркменистана; 8. Современные взаимоотношения между Российской Федерацией и Туркменистаном. В результате были проанализированы история и перспективы сотрудничества Туркменистана и России. Рассмотрены основные исторические особенности развития сотрудничества между странами, а также проведен анализ культурно-историческое развития Туркменистана и России. На основании полученного материала удалось выявить сходства и различия в подходах к решению политических и экономических проблем России и Туркменистана.
        

        
          This work is devoted to the study of the history and prospects of cooperation between Turkmenistan and Russia. Tasks that were solved during the study: 1. The conquest of Turkmenistan by the Russian Empire; 2. Years of Turkmenistans dependence on Russia; 3. Turkmenistan during the revolution and the civil warrior; 4. NEP. Creation of the Turkmen SSR; 5. The TSR in the post-war years; 6. Consideration of the cultural life of the TSR; 7. Studying the path of Turkmenistans political isolationism; 8. Modern relations between the Russian Federation and Turkmenistan. As a result, the history and prospects of cooperation between Turkmenistan and Russia were analyzed. The main historical features of the development of cooperation between the countries are considered, as well as the analysis of the cultural and historical development of Turkmenistan and Russia. Based on the obtained material, it was possible to identify similarities and differences in approaches to solving political and economic problems of Russia and Turkmenistan.
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